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Abstract (en)
[origin: EP0047223A1] The device comprises verti-cal heat exchange elements and at least one horizontal collector located close to the ground
surface for transporting the heat conveyor fluid from the heat exchanger element to a heat user. Means for the reintroduction of heat in the ground,
arranged at the vicinity of the earth surface, include a collector (3, 5) which has only a small thermal transmission resistance with respect to the
earth (1) close to the surface. Switching members (18) may be actuated to cause a pump (7) to transport the heat conveyor fluid through the
collector (3, 5) and the heat exchange element (2), even when the heat utilization means are disconnected.

Abstract (fr)
Le dispositif comprend des elements verticaux d'echange de chaleur et au moins un collecteur horizontal situe pres de la surface du sol pour
transporter le fluide calporteur a partir des elements d'echange de chaleur vers un utilisateur de la chaleur. Des moyens pour la reintroduction
dans le sol de la chaleur, disposes au voisinage de la surface de la terre, comprennent un collecteur (3, 5) qui ne presente qu'une petite resistance
de transmission thermique par rapport a la terre (1) proche de la surface. Des organes de commutation (18) peuvent etre actionnes de facon
qu'une pompe (7) transporte le fluide calporteur a travers le collecteur (3, 5) et les elements d'echange de chaleur (2), meme lorsque les moyens
d'utilisation de chaleur sont debranches.
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